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2012Z15500 

Vragen van de leden Bosman en Leegte (beiden VVD) aan de staatssecretaris 
van Infrastructuur en Milieu over de de artikelen «10 miljoen extra in 
rioleringsproject» en «Atsma: «Bonaire niet alleen laten opdraaien voor 
energieprobleem»» (ingezonden 31 augustus 2012). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de artikelen «10 miljoen extra in rioleringsproject» 
en «Atsma: «Bonaire niet alleen laten opdraaien voor energieprobleem»»?1 

Vraag 2
Is het waar dat u heeft aangekondigd dat Bonaire niet alleen zal opdraaien 
voor een oplossing van het energieprobleem op Bonaire? Zo ja, kunt u 
uitgebreid toelichten hoe u eventuele Nederlandse steun ziet en hoeveel geld 
dit gaat kosten? Uit welk fonds zal dit geld beschikbaar worden gesteld? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het energieprobleem geheel te wijten is aan wanbeleid 
bij het Bonairiaanse overheidsbedrijf WEB? Zo ja, deelt u de mening dat het 
bestuur van Bonaire als eerste verantwoordelijk is om het energieprobleem 
op te lossen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Is het waar dat Nederland € 10 miljoen extra beschikbaar stelt voor het 
Bonairiaanse rioleringsproject? 

Vraag 5
Kunt u aangeven waarom er € 10 miljoen extra nodig is om het project af te 
ronden terwijl het project al ruim € 35 miljoen heeft gekost? Is deze uitgave 
verantwoord terwijl er in Nederland sprake is van grote bezuinigingen? 

Vraag 6
Kunt u aangeven uit welke fondsen de uitgave van € 10 miljoen euro 
beschikbaar wordt gesteld? Betekent deze uitgave dat er in Nederland extra 
bezuinigd zal moeten worden?

1 Amigoe, 28 augustus 2012
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